
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 10/2014  Datum: 23.6.2014 
 

Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   

Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana      (Aug) P Kolářová Hana       (Kol) P Sůra Lukáš Bc.   (Sur) O 

Fižová Marie Ing.       (Fiz) P Kolbaba Zdeněk    (Kob) P Šupík Miroslav   (Sup) P 

Horák Miroslav Ing.  (Hor) P Kváč Pavel             (Kva) P Vančura Pavel   (Van) P 

Osadní Výbor LEDEC :  

HOSTÉ :  

Program Jednání: 

1.  Plán porad a zasedání 

2.  Připomínky zastupitelů 

3.  Informace o ukončení akce Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora  

4.  Stavební akce – aktuální stav 

5.  Projednání návrhu územní studie Z1 (Choltice-západ) a Z7 (Choltice-sever) 

6.  Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia v Cholticích 

7.  Informace o průběhu Komplexních pozemkových úprav 

8.  Rozpočtové opatření 5/2014 

9.  Kulturní a sportovní akce – červen - červenec 2014 

10.  
Petice za zachování stávajícího počtu tříd a personálního obsazení prvního stupně ZŠ 
Choltice. 

11.  Informace o provozovně na zpracování dřevního odpadu v jedousovském kravíně 

12.  Informace o činnosti Obecní stráže 

13.  Pořízení herních prvků pro hřiště MŠ Choltice 

14.  Oprava hrobu B.Jelínka 

15.  Pomník obětem 1. sv.války 

16.  Inventarizace zámeckých sbírek 

 
Průběh jednání: 
Ad 1. Úvod – program, plán porad a zasedání 

Starosta zahájil poradu a seznámil zastupitele s programem porady. 4. zasedání 
zastupitelstva se koná 30.6.2014 od 18:00 v Zámecké restauraci a 5. Zasedání se koná 
10.7.2014 od 18:00 v Ledci v restauraci Na Výsluní. 
 

Ad 2. Připomínky zastupitelů 
 Fiz:  dotazy - je podepsaná nájemní smlouva s p. Tomáškem? Končí smlouva na osvětlení? 
Odpovědi starosty: na smlouvě s p. Tomáškem se stále pracuje. Smlouva na osvětlení 
s firmou Citelum nekončí, k 30.6.2014 končí pouze lhůta, po které už nebude muset městys 
platit odstupné při skončení smlouvy. 



Kva: informoval o existenci potkanů v kanalizaci u objektu bytového domu v Okružní ulici 
(SBD). Řešit by to měl vlastník domu, tj. SBD. 
 

Ad 3. Informace o ukončení Revitalizace biotopů v PR a EVL Choltická obora 
 Informace p. Vančury a starosty: rybníky jsou hotové a zkolaudované, požeráky v pořádku, 

přebrány rybáři, pro nedostatek vody jde napouštění pomalu, manipulační řády jsou 
zpracované, s financováním akce nejsou problémy, potřebné doklady odeslány, slavnostní 
otevření: návrh na sobotu 9.8.2014 (Chrtnický rybník 14-18h) 
Úkol: řešit problém se stavidlem, které je na území obce Chrtníky. 
 

Ad 4. Stavební akce – aktuální stav 
 Informace p. Vančury a starosty: sanktusník na hrobce Thunů je před dokončením, opraveno 

úžlabí na zámku a provedena úprava komínu, provedena výměna dožilých bobrovek na 
zámecké střeše v hodnotě 50 tis. Kč, probíhá úklid v oboře a na koupališti, hřiště: úprava 
vjezdu, zhotovení plata pro potřeby hasičů, částečné odbagrování valu, zabudovány stojany 
na kola za vstupní branou do nádvoří zámku, probíhá oprava mostu ve směru na Stojice 
(zábrany pro velká auta na něm zůstanou). 

 Dále byli zastupitelé informování o plánovaných akcích: opravy vjezdů před soukromými 
domy (zatím provedeny jen u 2, ostatní se připravují), pokračování rekonstrukce chodníku 
v Pardubické ulici (ke COOPu), oprava obrubníků pod tribunou na hřišti, oprava zdi 
zámecké obory, nátěr oken a zábradlí v DPS čp. 160, oprava povrchu komunikací ve 
vybraných ulicích (Choltice, Ledec). 

 
Ad 5. Projednání návrhu územní studie Z1 (Choltice západ) a Z7 (Choltice-sever) 

 Starosta informoval zastupitele, že v lokalitě Z1 nedošlo k žádnému posunu, o lokalitu        
Z7 se zájemci ozývají. 
 Bude objednána studie na lokalitu Z11 (za zahradami) – vlastníci pozemků o ni projevují 
zájem. 
 

Ad 6. Pronájem nebytových prostor Lékárny u Romedia v Cholticích 
 P. Kalvachová podala výpověď smlouvy o pronájmu k 31. 12. 2014. Současně městys 
obdržel žádost zájemce o provozování lékárny, který se současnou nájemkyní předběžně 
domluvil na odkoupení jejího vybavení a zboží. Stávající cena pronájmu je 12 tis. Kč ročně, 
nový zájemce o provozování lékárny by ji rád zachoval. Zastupitelé se shodli, že je třeba 
vhodnými podmínkami podpořit existenci lékárny v Cholticích. Zájemce nabízí  rozšíření 
otevírací doby lékárny.  
 

Ad 7. Informace o průběhu Komplexních pozemkových úprav 
 Starosta informoval, že v průběhu července bude ze strany GEOŠRAFA zahájeno 
projednávání nároků s jednotlivými vlastníky pozemků. Projednávání se uskuteční 
v prostorách úřadu městyse, vlastníci budou pozváni dopisem. 
 

Ad 8. Rozpočtové opatření 5/2014 
Starosta podal informaci o navrhovaných změnách rozpočtu: navýšení příjmů o 75 tis. Kč 
(37 tis. Kč příjmy z prodeje pozemků a 38 tis. Kč příjmy ze správních poplatků SÚ). 
Navýšení výdajů je také o 75 tis. Kč (64 tis. Kč zpevněná plocha pro hasičský sport, plot, 
brána, zemní práce a 11 tis. Kč projektová dokumentace veřejného osvětlení ul. Hellichova)  
 

Ad 9. Kulturní a sportovní akce -  červen – červenec 2014 
 Starosta informoval o konání loutkového festivalu na zámku (22.6. - menší návštěvnost), 
festivalu chrámových sborů (21.6.), 18.6.návštěva zahraničních učitelů na zámku Choltice 
(skupinu vedl p. Čapek z Univerzity Pardubice). 

 p. Augustinová: informovala o průběhu dětského dne (cca 300 účastníků) 
 p. Kváč: informoval o turnaji v mládežnické kopané  



 p. Vančura: informoval o úspěchu dětského hasičského družstva na soutěži ve Slepoticích a 
o celkovém vítězství v letošní pardubické dětské lize. 
Starosta pak zmínil nejbližší plánované kulturní, sportovní a společenské akce. 
 

Ad 10. Petice za zachování stávajícího počtu tříd a personálního obsazení 1. stupně 
ZŠ Choltice 

 Starosta seznámil přítomné zastupitele s obsahem petice a otevřeného dopisu adresovaného 
starostovi městyse Choltice a řediteli ZŠ Choltice, dále informoval o průběhu shromáždění, 
které svolal ředitel ZŠ jako reakci na petici a otevřený dopis.  

 Poté seznámil zastupitele s návrhem  obsahu svého vyjádření k oběma výše uvedeným 
dokumentům i s odpovědí směřovanou k vedení ZŠ. Zastupitelé s navrhovaným obsahem 
odpovědí vyslovili souhlas. 

 
Ad 11. Informace o provozovně na zpracování dřevního odpadu v jedousovském kravíně 

 Starosta s majiteli firmy dojednal prohlídku provozovny včetně přilehlých prostranství na 
středu 25. 6. 2014, aby zastupitelé na místě mohli posoudit realizaci opatření vedoucích ke 
snížení hlučnosti provozovny. Provedené změny jsou pozitivní. Dále byli zastupitelé 
informování i o výsledku měření hluku při činnosti provozovny v jedousovském kravínu – je 
v normě. 

 
Ad 12. Informace o činnosti Obecní stráže 

 Informace podal p. Vančura. Obecní stráž působí především v oblasti prevence. S poznatky 
získanými při výkonu služby seznamují ihned vedení městyse. Městys obdržel nabídku 
přímého střežení obecních objektů a spolupráce při větších kulturních akcích městyse 
(zejména při řízení dopravy a organizačním zajištění parkování motorových vozidel). Obě 
nabídky byly přijaty kladně. V diskusi vznesl p. Šupík dotaz, zda městys dostává výkaz 
činnosti Obecní stráže (odp.: Ano) a p. Horák dotaz, co hlídka může, když např. 
v autobusové čekárně narazí na mládež s alkoholem. Na oba dotazy odpověděl p. Vančura. 

 P. Horák vyjádřil nesouhlas s nošením střelné zbraně příslušníky Obecní stráže. 
 
Ad 13. Pořízení herních prvků pro hřiště MŠ Choltice 

Starosta informoval zastupitele, že požadovanou dotaci na pořízení herních prvků jsme 
nedostali. Jak bylo plánováno, bude z rozpočtu městyse uvolněna částka 200 tis. Kč na 
pořízení první části herních prvků, pokračovat by se mělo stejnou částkou příští rok. Ve 
spolupráci s ředitelkou MŠ byly poptány firmy. Instalace prvků je plánována na srpen-září 
2014. 
 

Ad 14. Oprava pomníku B. Jelínka 
 Bylo požádáno o závazné stanovisko památkáře na opravu pomníku. Po jeho obdržení se 

pomník vyčistí a opraví. Pietní akce bude v září pod patronací naší knihovny. 
 
Ad 15. Pomník obětem 1. sv. války 
 Starosta oznámil, že požadovaná dotace nám nebyla přidělena. Zastupitelé souhlasili 

zopakovat žádost o dotaci znovu v příštím roce, tzn. odsunout výstavbu nového pomníku na 
rok 2016. 

 
Ad 16. Inventarizace zámeckých sbírek 
 P. Kolbaba podal informaci o průběhu inventarizace a jejích výsledcích. Ve spolupráci 

s Východočeským muzeem se připravuje závěrečná zpráva. 
 
 

Zapsal: Mgr. Jan Pavlík 


